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com va rebre la invitació de ser el relator de la festa 
major de blancs i blaus? 
Amb molta il·lusió i sorpresa perquè no sabia que existia la 
funció però vaig pensar que seria una funció extremada-
ment agradable, perquè és enmig d’una festa, enmig 
de gent que està contenta. Tinc estima per Grano-
llers, és un lloc que he anat venint, té una vida de 
carrer interessant. 

què l’ha portat a acceptar el rep-
te de ser el relator de la festa 
major 2010?
Per molts motius! Em va fer il·lusió, per un interès 
personal, per dos temes que són molt presents en 
aquest encàrrec, un la festa, a la plaça pública, que 
és un dels factors de cohesió social més gran que te-
nim, la plaça i la plaça ocupada per la festa. Som molt en 
la festa i ens construïm molt en la festa. Explicar una festa 
des de dins correspon molt a les pròpies curiositats i als propis 
interessos. M’han parlat dels Blancs i els Blaus, i espero entendre-ho 
algun dia! Em semblen molt interessants les coses que són convencional-

ment, les personalitats, les identitats que construïm per una convecció. Per què 
s’és blau? Per què s’és blanc? No en sé res, me’ls miro... intentaré entendre-ho al 

llarg dels dies! I per una raó d’escriptor, jo he fet novel·les, assajos, po-
emes i he fet un gènere que m’interessa molt i té poca sortida, 

que és el dietari.

com enfocarà el relat de la festa 
major 2010?

Durant un període de 1.000 dies seguits vaig 
escriure cada dia anotacions de coses que em 
passaven. Vist en perspectiva em donen una 
imatge del temps extraordinària. Ja sé que 
faré, jo faré el dietari de la festa, no vull substi-
tuir la crònica periodística, ni l’acte en el sentit 

notarial del que la festa ha estat. Vull fer les im-
pressions d’una persona que mira. Un dels meus 

dietaris es deia L’ofici de mirar. Jo vinc a la festa ma-
jor amb l’ofici de mirar posat al damunt, intentaré a 

més de mirar, ser-hi i participar-hi. Vinc amb aquest ofici 
de mirar, que al cap i a la fi, és el meu doble ofici: com a es-

criptor i com a periodista. 

JO VINC A LA FESTA MAJOR AMB L’OFICI DE MIRAR
El periodista i escriptor Vicenç Villatoro és el relator de la Festa Major 2010. La seva dilatada trajectòria l’ha portat a publicar una dotzena de 
novel·les, moltes de les quals han estat mereixedores de premi. El seu últim llibre “Tenim un nom” és el Premi Ramon Llull d’enguany. Com a 
periodista, ha treballat a premsa escrita i televisió, ha estat director general de la Corporació Catalana de Ràdio i Televisió i ha col·laborat en 
diversos mitjans de comunicació, com articulista. També ha estat professor de la Facultat de Ciències de la Informació de la UAB. 

Arriba a Granollers per ser relator de la Festa Major i ens explica com serà el seu relat: “Faré el meu dietari de la festa, serà molt subjectiu...” 
Al llarg de la seva vida de manera sistemàtica ha anat fent dietaris, anotant les impressions que li produeixen les coses que viu. Qui sap si del 
relat de la nostra festa major en pot publicar un nou llibre. De material, assegurem que no n’hi faltarà... 
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UN CARTELL, DOS COLORS
La dissenyadora Nerea Molina ha creat la imatge de la Festa Major 2010. El seu cartell només té dos colors, el 
blanc i el blau, inspirat en la impressió que va tenir ara fa tres anys quan va arribar a Granollers, en el moment 
en que la ciutat es preparava per la Festa Major de Blancs i Blaus. La primera pregunta que li van fer va ser: “tu 
ets dels Blancs o dels Blaus”, la jove dissenyadora, natural de Múrcia, però granollerina d’adopció va retenir les 
sensacions que va copsar quan de sobte la ciutat es va anar transformant en les games de colors blanc i blau. 

La dissenyadora defineix el seu cartell de senzill, sense cap element que distorsioni, fa homenatge als colors, al 
sentiment i a l’orgull dels Blancs i Blaus. Un joc tipogràfic que simula el joc continuat entre les dues colles que 
donen vida a la Festa Major. Blancs i Blaus són l’essència de la festa i la imatge d’enguany recrea el blanc i blau.
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